

Scan2Match FAQ**掃碼易常見問題****1. Is there any recommended placement?**

有建議的黏貼位置嗎？

Ans:

Yes. It is recommended to place your company's Scan2Match QR Code at 1850mmH, facing the main aisle(s) where feasible. If there are multiple foamboards, it is recommended to place them in consistent areas. The recommended placement is illustrated for respective booth formats in the Appendix 1 for your reference.

有。建議將貴公司專屬的掃碼易二維碼貼於展台可行範圍面向主通道、離地 1850 毫米的地方。如有多塊泡沫板，建議黏貼於整體一致的位置。有關不同展台形式的建議位置，請參閱附件。

2. Is the format of QR Code boards standardized?

二維碼展示版是統一的？

Ans:

Yes. All QR Code are standardised for Booths in 210x210mm size, made of 5mm foamboard.

是。大會統一為 210x210 四方形的 5 毫米厚泡沫板，背有雙面膠紙以便參展商自行黏貼。

3. What should I do if the QR Code broken / missing?

二維碼板損毀 / 遺失怎麼辦？

Ans:

Please provide your booth number and contact information to our Sales Representative for reprint and pick up at the FMO.

如需重印，請提供攤位號碼、聯絡方法予相關的營業代表以便我們為你安排重印及領取。領取地點為主辦機構辦事處。

4. How long does a reprint take?

重印需時多少天？

Ans:

Please expect the reprint of QR Code would be ready on or before noon the next day.

最快當天或翌日的中午前。

Organiser 主辦機構:



MESSE
MÜNCHEN

Ref: fairweb-eA23

5 . What is Scan2Match?

掃碼易是甚麼？

Ans:

The **Scan2Match** QR Code is provided for buyers to scan and open the You Company's (Exhibitor's) own profile page via the Marketplace APP. For more information, please visit the **Scan2Match** webpage

<https://www.hktdc.com/event/exhibitionplus/en/shared-contents/scan2match>.

掃碼易二維碼供入場人士透過 Marketplace APP 掃瞄打開貴公司的專有頁面。了解更多，請瀏覽掃碼易網頁 <https://www.hktdc.com/event/exhibitionplus/tc/shared-contents/scan2match> (繁)

或 <https://www.hktdc.com/event/exhibitionplus/sc/shared-contents/scan2match> (簡)。

簡



繁



EN

